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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
1/2–2021 

 

 

Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 

 Roger Nilsson kassör 

 Camilla Ewald sekr. 

 Patrik Andreasson v.ordf. 

 Conny Karlsson 

 Peter Grenander 

 Ann Pettersson 

 Mats Persson suppl. 

 Per-Henrik Göransson suppl. 

Frånvarande: Finn Clausen 

 Lars Söderman 

 Sarah Nilsson suppl. 

 

 

 
 

 

 

§1 Mötets öppnande 

 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat, denna gång via Skype. 

  

§2 Godkännande av dagordningen 

 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 

 

§3 Föregående mötesprotokoll 

 

Föregående mötesprotokollgicks igenom via Skype och är även utskickat till alla ledamöter. 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§4 Rapporter från: 

 

 Ordförande: 

 Vissa föreningar har dragit igång sin verksamhet för yngre barn. Vi har beslutat om 

fortsatt nedstängningav vår verksamhet.Vi fortsätter att ha stängt med tanke på 

folkhälsmyndighetens rekommendationer att inte dela utrustning och eftersom våra 

ledare har lite högre ålder. 

 

 Kassör: 

 Det som tynger vår ekonomi, just nu, är våra fasta kostnader. 

 Vissa av våra sponsorer har fortsatt att sponsra oss trots att vår verksamhet inte är igång. 

 Vi köpte in 22 pallar med ”prylar”, vi har sålt 12 av dessa till ca 300 olika köpare. 

 Ekonomin är fortsatt god. 

 Just nu har 34 medlemmar betalt medlemsavgift (133st 2020). 

 Diskussion ang. medlemssavgifter. 
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 Roger kom med ett förslag att vi ska spara en del av vår kassa i annat sparande än 

vanligt bankkonto.  

Eftersom vi inte har några investeringsplaner så föreslog Roger 25 % av vår kassa. 

För att reducera riskerna så sätter vi in 2 000kr i veckan. 

Vi sätter in detta i aktiefonder. 

Vi beslutar att göra detta. 

 

 Luftgevär: 

 Gevärssektinonen behöver folk till olika poster. Valberedningen behöver svar senast 

15/2. 

 DM Nationellet, 10 m är preliminärt 23/24/10. 

 Vi har inte provat ut skott till våra nya gevär än, vi ska prova 5 olika batcher. Det bokas 

till 21/2 kl 9.00, Ann ordnar med fika. 

 

 Korthåll: 

 Korthålls cup tisd 13/7. 

 

 Säkerhet: 

 Det har ännu inte blivit ett möte med Per-Henriks kontakt, se tidigare protokoll. Detta 

ska man försöka ordna inom kort. 

 

 Årsberättelse: 

 Klart inför årsmötet. 

 

 Tävlingsprogram: 

 Inget att rapportera. 

 

 Uppvaktningar: 

 23/1Sven-Oskar Johansson 80 år 

 

 Nyckelförteckning: 

 Inget att rapportera. 

 

 Licenser: 

 Inget att rapportera. 

 

§5 Övriga frågor 

 

 Årsmöte 6/3 kl 13.00 via Skype. När anmälan är gjord så kommer en länk för att kunna 

närvara i retur. 

 Styrelsens förslag på medlemsavgift för 2022 är för alla åldrar, passiv 100 kr, aktiv 300 kr. 

 Vi behöver måla grillen till våren. 

 

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 
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Nästa möte är årsmöte 6/3 13,00 via Skype, därefter blir det konstituerande möte. 

 

§7 Mötets avslutande 

 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

______________________   ______________________  

Camilla Ewald  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


